



AGENDA

STYRELSEMÖTE, IIBK, 2017-08-13

Datum: 2017-08-13, kl. 17:00-19.45

Plats: Furulidsv. 23, Ingelstad

Närvarande.:

Anders Karlsson, Viktor Gustavsson, Thomas Johansson, Peter Hildingsson, Lotta Flinck, Marie Hammarstedt, Lotta Kidell.

AGENDA

1. Inledning (ordförande)

Mötet öppnas av ordförande Thomas Johansson

2. Val av person för justering av protokoll

Lotta K vald till justeringsperson för mötet.

3. Genomgång föregående protokoll

Samarbete med IIK. IIBK intresse att ha gott samarbete. Beslöt lägga fokus på informera IIBK:s ledare om vikten med föregå med gott exempel och söka samarbete/dialog allt eftersom situationer uppstår. **Tas upp på ledar-kickoff i sep-17.**

Bedömt ej resurs/kraft att anordna mindre Outdoor-cup inför denna säsong.

4. Ekonomi

- **Ekonomirapport (kassör)**

Ekonomiska läget för klubben är fortsatt stabil och god.

Diskuterade även att styrelsen framåt bör sträva efter att få en back-up på kassörrollen för minska belastning och sårbarheten.

- **Herrlagets budget**

A-lagstränare presenterat förslag för styrelsen om budget för A-laget för säsong 2017/2018 vilket innebär höjning +30 tkr jmf m fg säsong. Förslaget som presenterats på mötet tycker befintlig styrelse är Ok men tas formellt att nyvald styrelse efter årsmötet i sep.

- **Inriktningsbeslut New Body, Bingolotter, m.m. för kommande säsong**

Sälja New Body även kommande säsong, mot bakgrund från god respons vid försäljning samt att det är en viktig intäkt för klubben. Ny ansvarig för New Body måste utses efter ny styrelse valts. Veronica ser till att kataloger beställs inom kort.

Även sälja lotter till Bingolottos uppesittarkväll. Förslag på att goda möjligheter bör finnas att sälja fler bingolotter genom att varje lag skall "inventera"/ställa fråga till föräldrar antalet lotter de önskar (dock minimum 3 lotter per spelare).

Diskussion om bingolotto-julkalender. Styrelsen fundersam på om det inte blir för mycket att sälja. Kanske istället erbjuda lag/ledare att de kan få sälja det frivilligt och samla in pengar till sin lagkassa. **Tas upp på ledarkick-offen i sep.**



AGENDA

STYRELSEMÖTE, IIBK, 2017-08-13

5. Kommande aktiviteter

- **Årsmötet 2017-09-09**

Preliminärt hålls årsstämman i Gula längan likt fg år (Thomas bokar). Samling sker 12.30 men bjuder ej på varm lunch. Ordf tar fram verksamhetsberättelse inom kort. MH kan ej närvara och kan ej vara föredragande av ekonomi. MH kollar med revisor om denne kan ta det alt. Thomas el. Anders.

- **Ledar-kickoff 2017-09-09—10**

Kickoffen anordnas i Asa detta år med prel. Start där prel ca 15:00. Thomas i dialog med Anders ser över möjligheter att fixa buss t/r. Anders håller ihop kick-offen men tar hjälp av andra allteftersom.

- **Engagemang vid Kung Inges Dag**

A-laget håller ihop klubbens engagemang inom Kung Inges (skottbana m.m.). IIBK även intresserade av att sälja korv samt hålla i ev. ankrace. Thomas deltar på Kung-Ingesmöte ikväll. Frågan ställs till P01/02 att sköta korvförsäljning.

6. Hallfrågor

- **Dialog/uppföljning med Arenaservice**

Peter redogjort för ett antal frågor som vi bör följa upp och föra dialog med Arenaservice. Ett antal förslag tillkommit som bör framföras/diskuteras:

- Uppföljning rapporteringsfunktion
- Inköp nya/ fler sarghörn pga ändrad spelform SmIBF
- Städning
- Veckostädning åtgärder under fg säsong
- Helgstädning plan för det
- Brist på hall-/träningstider
- Läktare
- Solskydd bländande dörrar läktarplan
- Förbättring översyn toaletter alt IIBK få tillgång till förbrukningsmaterial toaletter
- Mikrofon sönder
- Matchklockan
 - Lås till matchklockan sönder/dålig
 - Matchklockan behöver bytas ut.

- **Övrigt**

- Lotta F tillser att kiosklås bytes ut.
- Lotta F ser över möjligheter att inreda undertill kioskens bardisk.

7. Material och utrustning

- **Översyn material inför kommande säsong**

Information gått ut till alla ledare att de ska se över sitt material såsom matchställ och målvaktsställ. På mötet bestämdes att vi i IIBK bör sätta ett datum/tid då minst en från varje lag träffas i sporthallen och går igen vilket material som ska "ärvas"/bytas. Detta för att få koll på vilket behov av nytt material som finns.



AGENDA

STYRELSEMÖTE, IIBK, 2017-08-13

- **Diskussion materialleverantör**

Team Sportia upphör som butik och vårt avtal med dem faller därmed.

- Lös bonus fg. år hos TeamSportia
- Säkerställ ev.

Nytt avtal behöver ingås med nya materialleverantör såsom Intersport, Stadium eller XXL. Anders och Totte ansvariga.

8. Beslut tidpunkt för nästa möte

Tid för nästa styrelsemöte sätts när nyvald styrelse valts.

9. Övrigt

Gemensamma aktiviteter såsom Påskmällen har tidigare inte närvarorapporterats då det inte tillhör specifikt lag. Framåt försöker vi få till att detta också ska närvarorapportera detta. **Peter ser över möjligheter att förbereda laget.se för att närvarorapportera även detta för inte tappa intäkter till klubben.**

Fortsatt problem med obehöriga i hallen på tid som IIBK inte finns på plats. För att råda bot på detta ska vi framåt:

- **Gå ut med info å klubbsidan med ATT det är förbjudet och VARFÖR. Utskicka ska göras så att det når alla föräldrar.**
- Anordna halltid för spontan-innebandy på fredagar som inte är A-lagsmatch. Grundregel är att det riktar sig till IIBK-medlemmar. Krav att minst 1-2 vuxna personer finns på plats som ansvariga. Styrelsen övertyga att det kommer väcka intresse. **Förslaget förankras med ledare på kick-offen först. Därefter bokas halltid för detta och kommuniceras ut via klubbsida.**

10. Mötet avslutas